
Zpráva o činnosti ZO ČSV o.s. Křivoklát za uplynulé období  

 

Loňský rok byl v ČSV rokem volebním. 

V uplynulém volební období fungoval výbor naší ZO ve složení: 

Předseda př. ing. Václav Jelínek 

Místopředseda př. Jaroslav Sklenička 

Jednatel př. Jiří Vait 

Pokladník př. Tereza  Konvalinková 

Nákazový ref. př.František Bureš 

Ref.pro chov př. Zdeněk Dukát 

Výbor se scházel operativně podle potřeb ZO ČSV. 

 

Byl rovněž zvolen nový okresní výbor ve složení: 

 

A novým složením vrcholných orgánů našeho svazu jste měli možnost se seznámit na 

stránkách  Včelařství. 

Stav naší členské základny a počet chovaných včelstev. 

2009  44 členů k 1.5.  290 včelstev 

    K 15.9. 452 včelstev s prům.výnosem 10,17 kg medu. 

2010  44 členů k 15. 9. 543 včelstev s prům.výnosem 13,25 kg medu. 

  2 neorganizovaní 

 

Úspěch včelaříků ze Slapnice – v celorepublikové soutěži Český med získali ocenění ve 4 

druhových kategoriích medu Zlatou medaily. 

Dotace.  

O dotaci požádalo 46 včelařů na 543 včelstev. 



Dotace 1 D na zazimování včelstev činila v loňském roce  133,- Kč na včelstvo, pro naši 

organizaci to činilo 72219,- Kč a byla vyplacena v plné výši. 

 Dotace na léčiva a vyšetření stavu včelstev. 

Nákazová situace. V současné době není známé žádné ohnisko moru včelího plodu v okolí 

naší ZO.   

Co se týče roztoče Varroa destruktor, zdá se situace zažehnaná, otázka je na jak dlouho. 

Z hlediska udržení dobrého zdravotního stavu včelstev disponuje naše ZO 3 kompresory a     

5 ks aerosolových vyvíječů, ale především velký podíl má na tom zodpovědná práce našeho 

zástupce v OV ČSV o.s.  a nákazového referenta Franty Bureše, včelařských důvěrníků a vás 

samotných včelařů.  

Na závěr je nutno s potěšením konstatovat, že počet členů je stabilní, neubýváme a 

mládneme.   

 

Přednesl př. Vait 

 

 


